
 

KFUM Centralforeningen 
Nøkkerosevej 23, 2400 København NV               
 

 
Referat FU-møde d. 11. december 2023 kl. 17.00 i ”Huset” 
 
Deltagere: René Thor Olsen (RTO) - Henrik Persson (HP) - Jens Risum (JR) -  
Vibeke Schmidt (VS) - Anders Lou Hendriksen (ALH). 
 
Afbud: Thomas Sørensen - Hanne Kryger - Sebastian Kriegel Opstrup. 
 

1. Sommerlejren opdatering: 
Kommunen har bekræftet, at de har modtaget det manglende materiale til byggeansøgningen og 
meddelt, at vi snart kan forvente svar (tilladelse modtaget dagen efter FU-mødet!). 
Intet nyt om økonomien i relation til lejren. 
Vi mangler nu kun svar fra Nykredit angående fondsansøgninger, de andre har sagt nej til til 
midler (afslag fra Nykredit modtaget dagen efter FU-mødet!). 
Intet nyt om køkken og hvidevarer. 
El-forbrug for perioden 29/1-23 til d.d. sendes til Topdanmark for godtgørelse for hele perioden. 
JR undersøger hos kommunen om det gør en økonomisk forskel, hvis vi lader lejren registreres 
til helårsbrug. 

 
2. Økonomi generelt: 

Der har ikke været nævneværdige bogføringer. 
CF-kontingent for 2024 blev drøftet, punktet tages op i det nye år. 
Kontingentet for Det Danske Drengekor mangler. 

 
3. Administration: 

Vimpler er kommet og vil blive hængt op til foråret. 

4. Brugerbestyrelsen: 
Der er købt nye stole for de resterende 2023-brugerbestyrelsesmidler. Musikanlægget i hallen er 
stadig i udu. Morten Slaatorn vil rykke for reparationen af dette. 
Der er møde i Brugerbestyrelsen mandag d. 8/1-24. 

5. Aftale om Emdrupparken og fortrinsret: 
Der er kommet et udspil fra Mads Kamp på lejen af Caféen. Det ser uspiseligt ud. VS og MS 
laver udkast til et svar.  
Fordeling på kunstgræsbane er fortsat uafklaret, men det ser problematisk ud. 

6. Vagtmand & Utryghed: 
Problemerne har været forstærket af, at hallen delvist har været lukket. Der er fortsat eksempler 
på at fremmede laver ballade i bygningen, og på anlægget i det hele taget. Vi er ved at indsamle 
en oversigt over disse hændelser med henblik på en henvendelse til kommunen, hvor vi kraftigt 
opfordrer til genindførelse af en vagtmandsordning. 
Morten Slaatorn har gjort en stor indsats for øget tilsyn i Emdrupparken, og der bliver nu et lidt 
øget tilsyn. 
Det forventes, at halgulvet skal udskifte helt efter hærværket. 

7. Huset: 
     JR sender de gamle ordensregler til RTO, så vi får dem ajourført. 

Vi iværksætter en ajourføring og oprydning, hvem der har adgang til Huset. RTO sætter opslag 
op i parken og sender også dette til klubberne. 
 

8. Bispebjerg Lokaludvalg: 
 VS var indstillet, men fik desværre ikke Lokaludvalgets pris for 2023.  
 Laver vi åbne arrangementer i Emdrupparken, kan vi søge om tilskud i Lokaludvalget. 
 
9. Hjortekærgrunden: 

Adressen er rettelig Dybendalsvej 10. Vi overvejer at kontakte de spejdere, som bruger grunden 
og mener, at det er deres grund. 

 
10. Generalforsamlingen d. 13/3-24: 
 HP og JR genopstiller. JR udtræder af bestyrelsen, når byggeriet på Sommerlejren er afsluttet. 
 
11. Datoer for FU- og HB-møder: 

Når der er klarhed om byggesagen, afholder vi FU møde. 
 
12. Eventuelt: 

Intet at bemærke. 


